
Александар Вучић: Учинили смо све што је од нас захтевано по питању Косова
уторак, 11 јун 2013 17:59

Први потпредседник Владе Србије и министар одбране Александар Вучић изјавио је да
ће главне теме његове сутрашње посете Риму бити даље јачање иначе одличних
економских односа Италије и Србије, подршка процесу европских интеграција Србије и
јачање сарадње у области одбране.

  

  

"Србија и Италија имају одличне односе, али ми желимо да их додатно унапредимо. Све
су бројније италијанске инвестиције (у Србији), али желимо да их буде још висе", рекао је
Вучић у интервјуу агенцији Анса, уочи посете Риму где треба да допутује вечерас.

  

Вучић ће током једнодневне посете Риму сутра разговарати са италијанским премијером
Енриком Летом и министром одбране Мариом Мауром.

  

"Затражићу од премијера Енрика Лете да помогне Србији у европској интеграцији.
Очекујемо да крајем јуна на самиту ЕУ добијемо датум почетка приступних преговора",
рекао је Вучић, указујући да је то питање директно повезано са економском сарадњом.

  

Вучић је подсетио на важну улогу коју је Италија, а посебно бивши шеф дипломатије
Франко Фратини, имала у укидању виза за грађане Србије, као и у добијању статуса
земље кандидата.

  

"Учинили смо све што је од нас захтевано по питању Косова, боримо се против корупције
и радимо на реформама како бисмо поправили економску ситуацију у земљи. Ако све то
није довољно да добијемо датум, у реду, али онда неко из Брисела треба да дође и
објасни српском народу зашто је то тако", рекао је Вучић.
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Он је рекао да би добијањем датума за почетак преговора с ЕУ "могло да се
инвеститорима покаже да је Србија на добром путу ка Унији и да неће бити повратка
уназад".

  

"Захваљујући Фијату, али и бројним другим, малим и великим италијанским предузећима
- попут Бенетона, Калцедоније, ускоро и Геокса - Србија извози у Италију више него у
Немачку", рекао је Вучић који ће се сутра у Риму састати и са групом италијанских
предузетника.

  

Вучић је казао да се очекује да ће значајан број италијанских фирми, које сада раде у
другим земљама, доћи и у Србију јер она гарантује "веома стабилне и повољне услове
пословања, почевши од олакшаних бирократских процедура до скраћеног рока за
добијање дозвола".

  

Још једна важна тема разговора у Риму биће сарадња две земље у области војске и
одбране. "Ми желимо да ојачамо ту сарадњу. Имамо одличне односе како на
билатералном плану, тако и у оквиру програма НАТО Партнерство за мир", казао је
Вучић.

  

(РТС)
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